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Csengeri Kamilla megnyitja az ülést 2024. április 17. 18:07-kor.

1. Pénzügyek
117950 Ft van a kasszában, és 10 tagosodás történt az előző elnökségi ülés óta.

2. Médiamegjelenések
Instagramra a Pingálásról ment ki poszt, de az Ortvay versenyről és a Fizikus Fociról egyelőre
nem. Kemenczei Edina PR-felelős promózta az IYPT-t is. Deriváló bajnokságról majd mennek
ki képek, a focihoz már van kint esemény, de forms még nincs. Kérdéses, hogy mennyi legyen
a nevezési díj, tavaly 200 Ft volt (egyéni nevezés), de az infláció miatt 300 Ft is lehetne, attól
függ, hogy hány dolgot kell venni (zsíros kenyér, érmek stb.). Csapatoknak 1500 Ft a nevezés
(5+1 fő). 1. helyzett egy kupát kap, dobogós csapatok kapnak 1-1 oklevelet. Grósz Alexandra
és Orosz Míra általános elnökségi tagok reklámozták az eseményt, így nagyobb az érdeklődés.
Általános elnökségi tagok gyorsan utána néztek, hogy mennyiért lehet venni érméket, és találtak
200 Ft-ért, viszont szalagot is kell venni hozzá, ami 75 Ft/db.
Honlap
A poszt nem lett kijavítva, jegyzőkönyveket is ki kell még tenni.

3. Programok
Fizikus Foci
Meg lett beszélve.
Tea és Kex
Tea és Kex még lehet ebben a félévben, de más már ne legyen. A kérdés az, hogy kivel
legyen az esemény. A mesterképzésesek nagyon szereténk Csordás Andrást, és mivel nem lehet
mindig a gólyáknak kedvezni, ezért ő lesz meghívva, de így nagyon kell promózni az MSc-seknek.
Felmerült a Csordás András - Cserti József Tea és Kex is, ez azért lenne jó, mert Cserti Józsefet
ismerik a BSc-sek, Cserti András pedig az MSc-n tart egy labort, de lehet az is, hogy majd
csak a következő elnökség próbálja ki ezt a duó Tea és Kexet.
Fizikus Foci
Május 4-én lesz.

4. FÓKA
Elkezdtek az emberek FÓKÁ-t kérni, működik a FÓKA kérős forms, de az offline verzió jobban
megy, 15 db FÓKA tartó van, ami rekordszámú. Ihász Hanna FÓKA-koordinátor próbálja
elosztani a FÓKÁ-kat a FÓKA-tartók között, hogy mindenki sorra kerüljön. Felmerült, hogy
lehetne egy közös Discord szerver a FÓKA-tartóknak. Sajnos most a Deriváló bajnokság idő-
pontjában is volt egy FÓKA, ez jó, ha legközelebb nem így lenne.

2



5. Egyebek
Az emberek Nagy Marcis és fókás pólót szeretnének. Kamilla megkérdezte Kovács Zoltánt a
Mafihe külkapcsolati felelőst a pólókkal kapcsolatban, és ő azt mondta, hogy a Mafihe már nem
akarja intézni a rendeléseket. Kemenczei Edina PR-felelős megkérdezi, hogy náluk az iskolában
hogy rendelik a pólókat, illetve megkérdezzük még Vigh Benjámint, aki régebben intézte a
pólókat, hogy hogy működött a pólók berendelése.

Csengeri Kamilla 19:03-kor lezárta az ülést.

Budapest, 2024. április 17. 19:03

Csengeri Kamilla Tanács Gerda
EHB Elnök EHB Titkár
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